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  Jednání zastupitelstva číslo: 3/2022 

Číslo jednací: MěÚ/31702/2022/SEK 

 

 

MIMOŘÁDNÉ Zastupitelstvo města Čáslavi 
 

ZÁPIS ze 3. zasedání  
konaného v pondělí, 23.5.2022 na Nové scéně Dusíkova divadla v Čáslavi 

 

Přítomni: Ing. Drahomír Blažej MBA, Ing. Jiří Havlíček, RNDr. Tomáš Hasík, Bc. Radek Holík, Jiří Honzíček, Martin 

Horský, Bohumila Chalupová, Mgr. Martin Jusko, JUDr. Anna Krúpová, MUDr. Michaela Mandáková, JUDr. 

Vlastislav Málek, Mgr. Daniel Mikš, MUDr. Martin Novák, Jitka Polmanová, Ing. Jaromír Strnad, Mgr. David Tichý, 

MUDr. Miroslava Tvarohová, Mgr. Filip Velímský Ph.D., Mgr. Renata Vaculíková, Mgr. Jaroslav Vostrovský 

On-line:  

Omluveni: MUDr. Lukáš Tichý 

Hosté: Mgr. MUDr. Dita Mlynářová, LL.M.  

Předsedající: JUDr. Vlastislav Málek – starosta města Čáslavi 
 

Zahájení 

Zasedání ZM zahájil starosta města v 17:00 hodin. Přivítal všechny přítomné členy zastupitelstva a čáslavskou 

veřejnost. Konstatoval, že mimořádné zasedání bylo svoláno v souladu se Zákonem o obcích - § 92, odst. 1, na základě 

žádosti o svolání mimořádného zasedání 8-mi (9-tý byl Ing. Strnad, jehož podpis byla kopie, tudíž se nepočítá) zastupiteli. Občané 

byli informováni o místě, době a navrženém programu zasedání způsobem v místě obvyklém, tj. plakáty na 

plakátovacích plochách a na úřední desce městského úřadu, po dobu nejméně 7 dní před konáním zasedání. Pozvánka 

visela ještě v okamžiku konání zasedání ZM. 

Upozornil dále, že ze zasedání je pořizován zvukový záznam, který bude po anonymizaci zveřejněn na stránkách 

městského úřadu a jako již tradičně, po několik jednání zastupitelstva, je toto zasedání i „streamováno“ přímým 

přenosem. 

Starosta dále sdělil, že je přítomno 19 členů zastupitelstva města a dnešní zasedání je tudíž usnášení-schopné. 

 

Jako ověřovatele dnešního zápisu starosta navrhl RNDr. Tomáše Hasíka a Mgr. Renatu Vaculíkovou. 

Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  

pro: 17                                                   proti:                                     zdrželo se: 2                                    nehlasovalo:  

PRO:     

Ing. Drahomír Blažej, MBA Ing. Jiří Havlíček, MBA Bc. Radek Holík  Jiří Honzíček 

 Martin Horský  Bohumila Chalupová Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

MUDr. Michaela Mandáková Mgr. Daniel Mikš MUDr. Martin Novák  Jitka Polmanová 

Ing. Jaromír Strnad Mgr. David Tichý MUDr. Miroslava Tvarohová Mgr. Filip Velímský, Ph.D. 

Mgr. Jaroslav Vostrovský       

 

ZDRŽELO SE: 

Mgr. Tomáš Hasík Mgr. Renata Vaculíková     

Ověřovatelé dnešního zápisu byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/37/2022. 

 

Starosta dále navrhl, aby dnešní jednání probíhalo pomocí elektronického systému. 

Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  

pro: 19                                                  proti:                       zdrželo se:                    nehlasovalo:  

   PRO:  

Ing. Drahomír Blažej, MBA Mgr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček, MBA Bc. Radek Holík 

 Jiří Honzíček  Martin Horský  Bohumila Chalupová Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Vlastislav Málek MUDr. Michaela Mandáková Mgr. Daniel Mikš MUDr. Martin Novák 

 Jitka Polmanová Ing. Jaromír Strnad Mgr. David Tichý MUDr. Miroslava Tvarohová 

Mgr. Renata Vaculíková Mgr. Filip Velímský, Ph.D. Mgr. Jaroslav Vostrovský   

Návrh na usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/38/2022. 
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17:05h - příchod JUDr. Anny Krúpové 
 

Za členy návrhové komise starosta navrhl Mgr. Martina Juska a Bc. Radka Holíka. 

Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování: 

pro: 16                                                   proti:                   zdrželo se: 2                                            nehlasovalo: 1 

PRO:  

Ing. Drahomír Blažej, MBA Mgr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček, MBA  Jiří Honzíček 

 Martin Horský  Bohumila Chalupová JUDr. Anna Krúpová JUDr. Vlastislav Málek 

MUDr. Michaela Mandáková Mgr. Daniel Mikš MUDr. Martin Novák Ing. Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý MUDr. Miroslava Tvarohová Mgr. Renata Vaculíková Mgr. Filip Velímský, Ph.D. 

Mgr. Jaroslav Vostrovský       

 

ZDRŽELO SE: 

Bc. Radek Holík Mgr. Martin Jusko     

 

NEHLASOVALO:  

 Jitka Polmanová       

Členové návrhové komise byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/39/2022. 

 

Po úvodním zahájení, odhlasování ověřovatelů a členů návrhové komise bylo přistoupeno k jednání..   

 

Aktuální situace v Městské nemocnici v Čáslavi 

Starosta přednesl úvodní slovo k danému bodu a poté předal slovo ředitelce nemocnice - Mgr. MUDr. Dita Mlynářová, 

LL.M., která sdělila aktuální i starší informace o městské nemocnici.  

- viz. příloha + audiozáznam:  

 

Diskuse zastupitelé: 

J. Strnad: Uvedl, že o svolání mimořádného zastupitelstva opozice požádala z důvodu, aby zde mohla být přítomna 

veřejnost.    

Poukázal, že se mu nelíbí, že informace z nemocnice a od vedení města jsou diametrálně odlišné než ty, které jdou od 

zaměstnanců nemocnice. 

Osobně mu vadí, že vedení města svádí vinu na jiné, přitom za stávající situaci může „pouze a jenom stávající vedení 

města“.  

Požádal o ekonomické údaje nemocnice. 

Odpověděli: D. Mlynářová, starosta 
 

D. Blažej: Uvedl, že si myslí, že největším problémem situace v nemocnici je personální stav a personální – mezilidské 

vztahy v nemocnici. 

Dále uvedl, že pokud je problém, se kterým si personální oddělení neví rady, mělo by pomoct město, jako zřizovatel. 

Poukázal na záchrannou službu. 

Odpověděla: D. Mlynářová, starosta, místostarosta 
 

D. Mikš: Dotazoval se na interní JIP – proč není smlouva se zdravotní pojišťovnou? 

Páteřní síť nemocnic – co to znamená? Odkazuje se na článek v Čáslavských novinách. 

Odpověděla: D. Mlynářová 
 

R. Vaculíková: Dotázala se, jak funguje nemocnice vzhledem k prostorové stavební kapacitě? 

Odpověděla: D. Mlynářová 
 

J. Havlíček: Dotazoval se na oddělení ARO – jaké výběrové řízení? 

Dotace - program „react“ – co si pod tím mají zastupitelé představit? 

Odpověděla: D. Mlynářová 

 

Diskuse občané: 

Ing. Urban: Uvedl, že se celý svůj život snaží, aby čáslavská nemocnice fungovala a byla perfektně vybavená. 

Dále připomněl dobu působení ředitele Ing. Bubly, popřál, aby se paní ředitelce a nemocnici dařilo. Dotázal se na 

hospodářskou situaci za I. kvartál? 

Odpověděla: D. Mlynářová, starosta 
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Ing. Richter: Vyjádřil se k jmenování / odvolání bývalého ředitele nemocnice – Ing. Bubly, k nedostatku zdravotnického 

personálu (minulost, přítomnost). 
 

JUDr. Krúpová: Poděkovala Ing. Richtrovi, vyjádřila se ke sdělení Ing. Urbana a dotázala se, co konkrétně on udělal 

pro „záchranu“ nemocnice? 

Odpověděl: Ing. Urban 
 

p. Ruml: Připomněl zasedání – 11.4.2022, kdy vznesl několik dotazů a do dnes mu nebylo odpovězeno. Také uvedl, že 

na webové adrese http://www.nemcaslav.cz, kdy nedošlo k žádné změně („není primář, není vedoucí lékař na JIPce 

…“). Vrátil se ke jmenování / odvolání Ing. Bubly, k odchodu lékařů z nemocnice, k „vládě“ stávajícího vedení města. 

Uvedl, že ví velmi dobře, že po volbách se někteří lékaři do nemocnice vrátí. Dále sdělil, že stávající vedení města 

nastavilo nad město atmosféru strachu (bojí se lidé na radnici, v nemocnici, ve škole, která je řízena jedním 

z radních,..). 

Odpověděl: Starosta, D. Mlynářová 
 

J. Strnad: Sdělil, že zaměstnanci nemocnice se opravdu bojí – viz. přečetl dopis od nejmenovaných zaměstnanců 

nemocnice, kteří se v dopise zajímají o nově vzniklé propagační video, o finanční stránku nemocnice, pozastavují se 

nad ukrajinskými lékaři, … Dále je v přípise oslova je v dopise uvedeno: „celkově lži, nejasnosti, polopravdy a 

nepravdy ze strany vedení nemocnice, opakované sliby, které nejsou naplněny“ atp.  

Odpověděla: D. Mlynářová, místostarosta 
 

M. Mandáková: Dotázala se přítomných, kdo se jí bojí? 

Z. Nezbedová: Měla poznámku k otázce: „Je krásná. Ten, kdo se Vás nebojí, řekne, že se Vás nebojí. Ten, kdo se Vás 

bojí, se bude bát říct, že se Vás bojí. Je to krásná otázka, ale odpověď na ni nedostanete.“ 
 

M. Mandáková: Sdělila a připomněla svoji spolupráci se čtyřmi řediteli čáslavské městské nemocnice a jejich působení 

(v krátkosti). 
 

J. Ruml: Vrátil se k tvrzení místostarosty – že považuje debaty o nemocnici za žabo-myší války? Uvedl, že toto nejsou 

žabo-myší války, ale o konkrétní věci, ve kterých jde o nemocnici apod. Dále zmínil své články a články v Nnovinách. 
 

T. Ouředník (Čáslav sobě): Dotazoval se na kontrolní komise (kontrolní výbor), která(ý) měl(a) fungovat v nemocnici? 

Jaké jsou výsledky její (jeho) činnosti? 

Odpověděl: Starosta, J. Strnad 

 

Na kolik procent aktuálního funkčního stavu nemocnice funguje? 

Odpověděla: D. Mlynářová 

 

Závěr pracovního jednání zastupitelů? 

Odpověděl: Starosta 
 

Kolik lékařů a lékařského personálu získala externí firma? 

Odpověděla: D. Mlynářová 

 

Jaký „finanční polštář“ do budoucích tří let vedení města má? Jaké rezervy jsou pro nemocnici? 

Odpověděl: Místostarosta, D. Mlynářová  
 

D. Mlynářová: Dotazovala se na petici pro „Záchranu nemocnice“, které p. Ouředník vede? 

Odpověděl: T. Ouředník  
 

J. Polanský: Uvedl, že probíhající nekonkrétní diskuse je defacto „k ničemu“. Bylo by třeba mluvit konkrétně! 

Dotazoval se pana Ouředníka, zda je ochoten poskytnout zakoupené „nemocniční“ domény bez ohledu na výsledky 

voleb? 

Odpověděl: T. Ouředník  
 

M. Mandáková: Požádala pana Ouředníka o pomoc – o propagaci nemocnice. 

Odpověděl: T. Ouředník, který se odchýlil od tématu nemocnice. 

Doplnil: D. Tichý 
 

Z. Nezbedová: Ohradila se proti nařčení, že ve svých článcích dehonestuje nemocnici, zaměstnance… a vyjádřila se 

k nim.  

Požaduje objektivní informace o nemocnici. 

Dále se dotazovala na nefrologické oddělení nemocnice a seznámila přítomné s e-mailovou komunikací týkající se 

objednání na dané oddělení. 

Odpověděla: D. Mlynářová, MUDr. Olžbut 

 

http://www.nemcaslav.cz/
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pí. Šabaková: Sdělila informace k atmosféře v nemocnici a fungování zde.  
 

R. Holík: Vyjádření k T. Ouředníkovi a jeho petici „za nemocnici“ …  

T. Ouředník: Odpověděl p. Holíkovi a také D. Tichému. 
 

B. Cholupová: Dotazovala se na oddělení chirurgie – jak nyní funguje? 

Odpověděla: D. Mlynářová 

 

20:10h – D. Mikš požádal o 5-ti minutovou přestávku, aby se opoziční zastupitelé domluvili na návrhu usnesení. 

 

Návrhová komise přednesla návrh na usnesení opozičních zastupitelů: 

Zastupitelstvo města ukládá vedení města podávat zastupitelům města pravidelnou měsíční písemnou zprávu o 

hospodaření a personálním stavu Městské nemocnice Čáslav. 
 

Hlasování:   

pro: 17                              proti:              zdrželo se:                        nehlasovalo: 3 
PRO:  

Mgr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček, MBA Bc. Radek Holík  Jiří Honzíček 

 Bohumila Chalupová Mgr. Martin Jusko JUDr. Anna Krúpová JUDr. Vlastislav Málek 

MUDr. Michaela Mandáková Mgr. Daniel Mikš MUDr. Martin Novák Ing. Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý MUDr. Miroslava Tvarohová Mgr. Renata Vaculíková Mgr. Filip Velímský, Ph.D. 

Mgr. Jaroslav Vostrovský       
 

NEHLASOVALO: 

Ing. Drahomír Blažej, MBA  Martin Horský  Jitka Polmanová   

 

Z technických důvodů bylo hlasování opakováno. 
 

Nové hlasování:   

pro: 20                              proti:              zdrželo se:                         nehlasovalo:  
PRO:  

Ing. Drahomír Blažej, MBA Mgr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček, MBA Bc. Radek Holík 

 Jiří Honzíček  Martin Horský  Bohumila Chalupová Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Anna Krúpová JUDr. Vlastislav Málek MUDr. Michaela Mandáková Mgr. Daniel Mikš 

MUDr. Martin Novák  Jitka Polmanová Ing. Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

MUDr. Miroslava Tvarohová Mgr. Renata Vaculíková Mgr. Filip Velímský, Ph.D. Mgr. Jaroslav Vostrovský 

Návrh na usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/40/2022. 

 

Celý záznam na adrese: https://www.meucaslav.cz/radnice/vedeni-mesta/zastupitelstvo/usnesenizastupitelstva/zasedani-

zastupitelstva-rok-2022/mimoradne-zasedani-zastupitelstva-23-5-2022/ 

 

20:25h - ukončeno jednání 

 

Na konci dnešního zasedání bylo přítomno 20 členů zastupitelstva města. 

Ověřovatelé zápisu: RNDr. Tomáš Hasík a Mgr. Renata Vaculíková 
Zápis vyhotovila: Zdeňka Veselá  

Návrhová komise: Mgr. Martin Jusko a Bc. Radek Holík 

 

 

Odkaz na audiozáznam: https://www.meucaslav.cz/zasedani/zasedani_2022-04-11/HerSie/HerSieHtml5.html 

 

Odkaz na videozáznam: https://www.youtube.com/watch?v=y3cZSZJHpqo 

 

 

PŘÍLOHY: Usnesení – č.j.: MěÚ/31701/2022/SEK 

                  Listina přítomných zastupitelů 

                  Pozvánka ze dne 13.5.2022 

                  

https://www.meucaslav.cz/radnice/vedeni-mesta/zastupitelstvo/usnesenizastupitelstva/zasedani-zastupitelstva-rok-2022/mimoradne-zasedani-zastupitelstva-23-5-2022/
https://www.meucaslav.cz/radnice/vedeni-mesta/zastupitelstvo/usnesenizastupitelstva/zasedani-zastupitelstva-rok-2022/mimoradne-zasedani-zastupitelstva-23-5-2022/
https://www.meucaslav.cz/zasedani/zasedani_2022-04-11/HerSie/HerSieHtml5.html
https://www.youtube.com/watch?v=y3cZSZJHpqo
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JUDr. Vlastislav Málek v. r.                                                                                                                     Martin Horský v. r.  
                    starosta                                                                                                                                                                              místostarosta 

 

 

 

Ověřovatelé: 

 
 

 

 

RNDr. Tomáš Hasík v. r.                                                                                            Mgr. Renata Vaculíková v. r. 
   člen zastupitelstva města                                                                                                                                           členka zastupitelstva města 
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Přehled usnesení přijatých na zasedání zastupitelstva města dne 23.5.2022 

 

PŘIJATÁ USNESENÍ USNESENÍ číslo 

 Ověřovatelé zápisu ZM/37/2022 

 Hlasování pomocí elektronického systému ZM/38/2022 

 Členové návrhové komise ZM/39/2022 

 Aktuální situace v Městské nemocnici v Čáslavi  ZM/40/2022 

 

 

 

 

 
 

JUDr. Vlastislav Málek v. r.                                                                                                                     Martin Horský v. r.  
                    starosta                                                                                                                                                                              místostarosta 

 

 

 

Ověřovatelé: 

 
 

 

 

RNDr. Tomáš Hasík v. r.                                                                                            Mgr. Renata Vaculíková v. r. 
   člen zastupitelstva města                                                                                                                                           členka zastupitelstva města 

 


